
„Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o czynnościach w okresie 

między sesjami od 24 października do 28 listopada 2024 r. 

1. Dnia 26 października br., na zaproszenie Prezes Zarządu Novum -Med. sp. z o. o. 

Bożeny Pieczki wraz z pozostałymi radnymi uczestniczyłem w uroczystościach 

związanych z 20-leciem powstania spółki. Uroczysta gala podsumowującą 20 lecie 

spółki miała miejsce w sali widowiskowej Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w 

Więcborku. Wraz ze Starostą i Wicestarostą podziękowaliśmy pracownikom oraz 

prezesom spółki: Stanisławowi Plewako, Marioli Kiełbasińskiej i Bożenie Pieczce. 

2. Dnia 30 października br., w godzinach porannych brałem udział w posiedzeniu 

Zarządu Powiatu. 

3. Tego samego dnia uczestniczyłem w obradach sesji Rady Miejskiej w Sępólnie 

Krajeńskim. 

4. Dnia 31 października br. na zaproszenie Dyrektor DPS w Suchorączku wraz z 

Wiceprzewodniczącą Pauliną Wenda braliśmy udział w szkoleniu pt. „Czas nadać 

priorytet zdrowiu psychicznemu w miejscu pracy" w ramach obchodów Światowych 

Dni Zdrowia Psychicznego. 

5. Dnia 9 listopada br., z inicjatywy Stowarzyszenia Pozytywni oraz licznej grupy 

współorganizatorów m.in. członka Zarządu Powiatu A. Atamańskiego w Wiejskim 

Domu Kultury Turniej w Płociczu odbył się charytatywny turniej strzelecki dla Olka . 

Olek urodził się 17 lipca 2023 roku w Instytucie Centrum Zdrowia Matki Polki w Łodzi. Jego 

życie rozpoczęło się od walki, która trwa do dzisiaj. Diagnoza brzmiała: krytyczna wada serca 

- HLHS, a także ciężka niedomykalność zastawki trójdzielnej. To schorzenie jest trudne, 

skomplikowane i wymaga wielu operacji serca, by dać Aleksandrowi szansę na życie. W 

charytatywnym strzelaniu wraz ze mną wzięła Wiceprzewodnicząca Paulina Wenda oraz 

Radna Iwona Sikorska. 

6. Dnia 11 listopada, jak co roku uczestniczyłem w obchodach Święta Niepodległości w 

gminie Sępólno Krajeńskie. Wraz z członkiem Zarządu Powiatu Jarosławem Derą 

oraz Radną Danuta Zalewską złożyliśmy wiązanki pod pomnikiem ku Czci Chrystusa 

Króla oraz pod pomnikiem Walki i Męczeństwa. Po złożeniu kwiatów udaliśmy się na 

uroczysty przemarsz na mszę świętą w intencji Ojczyzny. Po mszy uczestniczyliśmy 

w dalszych uroczystościach zorganizowanych przez CKiS , które odbyły się na Placu 

Wolności. 



W uroczystościach na terenie gminy Sośno władze samorządowe Powiatu 

Sępoleńskiego reprezentowała Radna Rady Powiatu Iwona Sikorska oraz Radny 

Krzysztof Wilgosiewicz. 

W Więcborku w imieniu Powiatu Sępoleńskiego wiązanki pod Pomnikiem Orła 

Białego złożyli: Wicestarosta Sępoleński - Andrzej Marach oraz radni Tomasz 

Fifiełski i Paweł Toczko. 

Natomiast w Kamieniu Kraj. w imieniu Powiatu wiązanki złożyli członek Zarządu 

Aleksander Atamański, wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Paulina Wenda oraz 

Radna Iwona Sikorska. 

7. 14 listopada odbyło się uroczyste otwarcie długo wyczekiwanej, nie tylko przez 

uczniów, inwestycji pn. „Budowa kompleksu boisk sportowych wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą przy LO i CKZiU w Więcborku". W miejscu starej asfaltowej płyty 

boiska i licznych zakrzaczeń wykonano m.in. : bieżnię lekkoatletyczną o długości 60 

m z belką do skoku w dal; boisko do gry w piłkę ręczną; boisko do gry w 

koszykówkę; montaż piłkochwytów i siatek; drenaż boiska; nowe ogrodzenie terenu; 

zagospodarowanie terenu - trawniki i nowe nasadzenia, nowe ławki, kosze na śmieci 

itd.; oświetlenie i monitoring boiska; utwardzenie i budowa nowej drogi oraz 

kilkunastu miejsc parkingowych. Całkowity koszt inwestycji to ponad 2,59 min zł, w 

tym 590 tys. pochodzi z budżetu powiatu sępoleńskiego. Wraz z Zarządem i licznie 

przybyłymi radnymi uczestniczyliśmy w ceremonii otwarcia. 

8. Tego samego dnia w godzinach popołudniowych uczestniczyłem w posiedzeniu 

Komisji Statutowej Rady Powiatu. 

9. Dnia 18 listopada odbyło się kolejne już spotkanie Konwentu Powiatu Sępoleńskiego, 

który odbył się w Centrum Aktywności Lokalnej w Więcborku Na Konwencie miało 

miejsce wystąpienie gościa specjalnego, Prezesa Zarządu Kujawsko-Pomorskiego 

Stowarzyszenia SALUTARIS, Andrzeja Potoczka, który przedstawili informację o 

działalności Stowarzyszenia. Przedstawiona informacja zawierała zakres działalności 

stowarzyszenia, możliwości uzyskania wsparcia oraz wysokość środków finansowych, 

które trafiły w latach ubiegłych do podmiotów będących w potrzebie. Podjęto również 

ostateczną decyzję dot. kształtu i przebiegu linii komunikacyjnych w ramach 

Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych na rok 2025. 

10. Po zakończeniu Konwentu odbyło się zebranie stowarzyszenia Obszaru Prowadzenia 

Polityki Terytorialnej. Głównym punktem posiedzenia było podjęcie uchwały w 

sprawie zatwierdzenia Strategii Terytorialnej, która będzie podstawą ubiegania się 

przez samorządy o środki finansowe na zgłoszone wcześniej projekty w takich 



obszarach jak np. kształcenie ogólne i zawodowe, odnowa przestrzeni publicznej, 

adaptacja do zmian klimatu, turystyka czy kultura. 

Projekt Strategii został pozytywnie zaopiniowany przez Państwowego 

Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego i Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska w Bydgoszczy. Do przedmiotowego dokumentu została również 

sporządzona Prognoza oddziaływania na środowisko. Dokument został przekazany 

Zarządowi Województwa Kujawsko-Pomorskiego celem zatwierdzenia. 

11.20 listopada br. reprezentowałem Radę Powiatu na uroczystym podsumowaniu 

remontów, modernizacji i przebudowy dróg publicznych należących do powiatu 

sępoleńskiego wykonanych w 2024 r., które odbyło się w Pałacu w Komierowie 

Wyremontowanych i przebudowanych zostało 20 dróg kategorii powiatowej o 

łącznym kilometrażu blisko 21 km. Udało się to m.in. dzięki modelowej współpracy 

wszystkich samorządów z naszego terenu, wsparciu finansowemu pochodzącemu z 

budżetu państwa, Lasów Państwowych i lokalnych samorządów. 

Symbolicznego przecięcia wstęgi dokonano na moście na rzece Sępolence w ciągu 

drogi powiatowej relacji Przepałkowo-Komierowo. 

12. 21 listopada uczestniczyłem w spotkaniu ze Starostą w sprawie organizacji 

dzisiejszej sesji. 

13. Dnia 22 bm. uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

14. Tego samego dnia, na zaproszenie Starosty Sępoleńskiego brałem udział powiatowym święcie 

z okazji Dnia Pracownika Socjalnego. W spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele 

powiatowych jednostek związanych z pomocą społeczną oraz dyrektorzy i przedstawiciele 

gminnych ośrodków pomocy społecznej oraz centrum usług społecznych. Spotkanie było 

okazją do złożenia życzeń wszystkim osobom zaangażowanym w pomoc na rzecz drugiego 

człowieka. 

15. Dnia 25 bm. odbyło się posiedzenie Komisji Edukacji. 

16. Dnia 26 bm. swoje posiedzenie miała Komisja Infrastruktury i Gospodarki. Tego 

samego dnia, w godzinach popołudniowych odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej 

Novum-Med spółka z o.o. w Więcborku. Posiedzenie było okazją do pożegnania 

wieloletniej pracownicy szpitala Pani Ewy Dorosz. Wraz z Zarządem Powiatu 

podziękowałem pani Ewie za współpracę i działalność na rzecz szpitala powiatowego. 

17. Tradycyjnie, dzień przed sesją brałem udział w posiedzeniu Komisji Zdrowia i 

Pomocy Społecznej oraz Komisji Budżetu i Finansów. 


